
Referat FAU-møte Midtun skole 
Tid:   Tirsdag 18.02.25 kl. 18.30-20.00 (20.30) 

Sted:   Midtun Skole 

FAU medlemmer: 
1.trinn Anja Disa G. Aase Mari H. Birkeland 

2.trinn Caroline Nysæter  Ida Engseth Baardson 

3.trinn Petter Schjelderup Jørn Dahle 

4.trinn Olav Mellgren Ida Løvik   Solfrid Hernes 

5.trinn Kristine R. Størksen Charlotte A.L. Krydsby 

6.trinn Irene Aase-Kvåle Kristin Iversen 

7.trinn Irene Matre Thowsen Hilde Stabell 

 
Meldt fravær: Charolotte, Irene, Ida. 
 
For Midtun skole: Rektor ikke tilstede. Skrflige svar fra rektor i etterkant av møtet.  
 
 

 

Saksnr Sak Innhold Notat 

39-24/25 Godkjenning 
av innkalling 

Kommentarer til 
inkalling. 
 

 

40-24/25 Rektor 
informerer 

Siste nytt fra skolen 
 
Elevundersøkelsen 
 

Følges opp på neste møte da rektor ikke er tilstede.   

Leder informerer kort om SU møte 

• Etter planen skulle rektor gå igjennom resultat fra 
elevundersøkelsen (6-7. trinn). Følges opp neste møte.  

• Når det gjelder skolens økonomi skal alle lovpålagte 
tjenester opprettholdes.  

 



41-24/25 Runde rundt 
bordet 

Spørsmål til rektor? 

Er det kommet nye 
saker fra foreldre? 

 

 

1.trinn foreldre:  
• Meldt ønske om felles kjøreregler for smarttelefon og 

sosiale medier. Se sak 45-24/25. 
• Meldt inn sak om for få ansatte tilstede utenfor inngang A 

og B ved levering før skolestart. Saken sendes videre til 
rektor  

Svar fra rektor: Skolen har to lærere og to fra SFO ute. De har 
ansvar for ulike områder ute. Vi følger opp denne saken. 
 
2.trinn foreldre:  
• Ingen saker meldt. 
 
3.trinn foreldre:  
• Det er meldt inn sak angående flere fysiske hendelser på 

trinnet. FAU ønsker en generell uttalelse fra rektor om 
hvordan skolen håndterer slike saker. Hvilke tiltak blir 
iverksatt og hvilken informasjon blir gitt til foreldre? 
Hvordan tenker skolen at foreldre som opplever et utrygt 
skolemiljø for sine barn skal gå frem? Er det behov for et 
foreldremøte på trinnet? FAU representanter fra 3. trinn 
ønsker å ta denne saken direkte opp med rektor. 

Svar fra rektor: Tiltak og informasjon: Vi har satt inn flere 
tiltak både rettet mot enkeltelever og gruppen som helhet. Av 
personvernhensyn kan jeg ikke gå inn på tiltak som gjelder 
enkeltelever, men jeg kan forsikre dere om at vi har tett 
oppfølging av elever og jevnlige møter med foresatte. Her er 
noen av de generelle tiltakene vi har iverksatt: 

● Ekstra fokus på alle overganger, med en voksen til 
stede i garderobene i forbindelse med friminutt og 
overgang til SFO. 

● En ekstra voksen er satt inn. 
● Flere voksne ut i friminutt som har tilsyn med 

elevene. 
● I SFO jobbes det med de samme tiltakene som i 

skolen. 
● Vi jobber systematisk med fokus på klassemiljø og 

læringsmiljøet. I tillegg har Team Skyfritt vært inne 
på trinnet for å støtte i arbeidet. Dette inkluderer 
kartlegging av relasjoner og aktiviteter som fremmer 
et positivt klassemiljø. Vi har sett en positiv utvikling 
etter dette arbeidet. 

Samarbeid med foresatte og eksterne instanser: Når vi jobber 
med enkeltelever med ulike utfordringer, samarbeider vi tett 
med foresatte og PPT. Helse blir ofte koblet på i form av 
skolehelsetjenesten eller BUP. Vi bruker også barnevernet og 
Barne- og familiehjelpen dersom det er aktuelt. 
Håndtering av vold og utagering: Når en elev utagerer eller 
utøver vold håndterer vi det på følgende måte: 

● Griper inn og stopper hendelsen. 
● Følger opp de involverte med samtaler 
● Oppretter dialog med foresatte til de involverte 

elevene. 
● Setter inn aktuelle tiltak. 

I enkelte tilfeller er det nødvendig at vi i en periode har en 
voksen tett på enkeltelever. Vi følger Kapittel 12 i 
opplæringsloven, som styrer skolemiljøet til elevene. Når 
aktivitetsplikten er utløst, jobber vi deretter. 
Kommunikasjon og oppfølging: Vi ønsker å forsikre dere om 
at vi jobber aktivt og konkret mot vold og mobbing. Når det 

 



gjelder retningslinjer og hvordan vi kommuniseres til barn og 
foreldre, samt håndtering av utøvende og fornærmede barn, vil 
jeg om ønskelig informere om dette i FAU. 
 
• Mange ødelagte skap i korridorene. Blir dette fulgt opp? 
Svar fra rektor: Vi er klar over situasjonen med skapdørene. 
Disse ble ødelagt allerede når vi flyttet inn etter ombygging. I 
en trang økonomisk situasjon har dette dessverre ikke blitt 
prioritert enda. 
 
• Meldt inn sak med spørsmål om skolen har en 

beredskapsplan for PLIVO (pågående livstruene vold) og 
om det er et varslingsanlegg mot terror på skolen?  

Svar fra rektor: Skolen har plan for PLIVO. Når det gjelder å 
øve på en PLIVO-hendelse kan vi ikke gjøre det med elever til 
stedet. Vi har satt opp tid til å øve på dette på en kommende 
planleggingsdag sammen med hele personalet på Midtun 
skole. 
 
• Sak angående felles retningslinjer for smarttelefon – 

hvordan sikre at den enkeltes valgfrihet også ivaretas? 
 
4.trinn foreldre:  
• Meldt inn ønske om retningslinjer for sosiale medier. 

Overholdes 13 års aldersgrenser for Youtube, Snapchat og 
Tiktok. Det eksisterer felleschat som ekskluderer de uten 
Iphone.  

 
 
5.trinn foreldre:  
• Meldt inn ønske om leksehjelp på ettermiddag og ikke før 

skolen slik praksis er i dag (08:00 - 08:30). I hvilken grad 
blir dette tilbudet brukt av elevene? 

Svar fra rektor: Vært lagt til morgenen for å kunne bruke 
barnehagelærerne fra SFO som pedagoger. Mer utfordrende å 
få pedagoger på ettermiddag, da det er vanskeligere å trekke 
folk ut fra SFO og at lærere har andre oppgaver. Man ser 
derimot at tilbudet blir mye mindre brukt dette skoleåret enn 
fjoråret. Så plan om å flytte tilbudet til ettermiddag igjen fra 
neste skoleår. 
 
6.trinn foreldre:  
• Ingen saker meldt. 
 
7.trinn foreldre:   
• Ingen saker meldt. 
 

42-24/25 Retningslinjer 
for trinns 
facebooksider. 

Endelig godkjent? 

Plan for publisering. 

Se vedlegg 1 for tekstforslag.  
• Tekst godkjennes av FAU representanter.  
• FAU repr. for hvert trinn informerer trinnkontaktene om 

deres ansvar og avtaler publisering av retningslinjen. 

 



37-24/25 Kommunalt 
Foreldre 
Utvalg 

Diskusjonspunkter 
 
Hvilke felles 
utfordringer og 
oppgaver har FAU i 
Bergen kommune? 
 
Ønsker vi et uformelt 
eller formelt 
FAU-samarbeid i 
bydelen? 
 
Hvordan kan vi sikre 
en demokratisk 
forankring av 
initiativet? 
 
Hva er en 
hensiktsmessig 
organisering av 
Bergen KFU? 
 
Hvordan skal 
eventuelle vedtekter 
utformes? 
 
Ønsker vi å gå videre 
med initiativet? 
 

Informasjon om hva KFU er: 
 
https://foreldreutvalgene.no/fug/kommunalt-foreldreutvalgkfu/ 
 
Formell struktur for det kommunale foreldreutvalg (KFU) som 
eksisterer i halvparten av kommunene i Norge.  
Oslo kommune har en ansatt i 40% stilling. KFU er ikke per 
nå et ønske fra Bergen kommune. Det har tidligere vært et 
kommunalt foreldreutvalg, men dette ble lagt ned i 2013 
grunnet lite aktivitet.  
 
Askøy kommune har i dag et kommunalt foreldreutvalg (13 
barneskoler).  
 
Siden våren 2024 opprettet et uformelt nettverk for 
barneskolene i Bergen Sør. Olav Mellgren (nestleder) har vært 
representant fra Midtun. Nettverk FAU Bergen Sør Spond har 
27 skoler tilknyttet. 
 
Det er en fordel å organisere seg på tvers av barneskolene for å 
ha en reel påvirkningskraft ovenfor kommunen. Per i dag er 
det litt usikkert hvilke saker et kommunalt foreldre utvalg vil 
engasjere seg i. Det stilles også spørsmål om hvem som ønsker 
å ta på seg et slikt verv, hvordan rekruttere? 
 
Totalt ca 60 barneskoler i Bergen kommune. Foreslått mulig 
trinnvis organisering med en representant fra hver bydel (8 
bydeler). Hvordan sikre lokal forankring? 
Fana – 12 skoler 
Ytrebygda – 7 skoler 
 
Konklusjon: Det er allerede nok skoler i Bergen FAU som har 
stilt seg bak forslaget, slik at man kan jobbe videre opp mot 
Bergen kommune om å få opprettet dette. FAU Midtun seg 
positiv til dette arbeidet, tross noen spørsmål om angående. 
organisering og rekruttering av representanter. .   
 

43-24/25 Sak innmeldt 
fra forelder;  
Omorganiserin
g av 
kommunen sitt 
kulturtilbud 
 
 

Leder videre 
formidlet saken til 
FAU-nettverk. 

Kort informasjon om saken;  
Byrådet har foreslått en nedleggelse av Kulturetaten og 
overføring av oppgaver og ressurser til Bergen Offentlige 
Bibliotek, samt videreføring av Bergen kulturskole som egen 
enhet. I den henseende er det bekymring rundt om mange av 
lavterskeltilbudene til ungdom ved Fana Kulturhus forsvinner, 
samt noen overføres til Kulturskolen med en mye høyere 
kostnad for å delta.  
 
Saken er ikke behandlet i bystyret enda. 
 
Saken er meldt inn til møte i FAU nettverk i mars. Innmelder 
Hanne Skauge (7. Trinn) vil legge frem saken der.  
 
 

44-24/25 17.mai Ansvarlig 3. og 4. 
trinn. 

Kommet forespørsel fra styret i skolekoret om endret 
tidspunkt for 17. arrangement på skolen. Start utsettes om 
behov til 16:30. 
 

 

https://foreldreutvalgene.no/fug/kommunalt-foreldreutvalgkfu/


Forslag:  
Rigging / tidligvakt– gutter 3. trinn 
Rydding /senvakt – jenter 3. trinn 

45-24/25 Retnigslinjer 
for 
smarttelefon 
og SoMe. 

Forslag til vei videre? 

Etablere 
arbeidsgruppe.  

Ressurser: 
https://www.barnevakten.no/sammen-om-skjermregler/ 
 
https://foreldreutvalgene.no/fug/sitter-du-i-fau-da-kan-du-
finne-tips-her/ 
 
https://faukviltorp.no/t/digitale-veiledere/88 
 
Franske mobilråd – barnevakten:  
https://www.barnevakten.no/aldersgrense-for-telefoner-i-frank
rike/ 
 
Ulsmåg skole erfaring: Ingen høring eller forankring utover 
FAU. Retningslinjene ble presentert for 1. Trinn som 
absolutte.  2.-4. Trinn fikk velge om de ønsket å innføre 
retningslinjene. 5-7 Trinn ansett som tapt sak, ikke innført 
retningslinjen her. 
 
Arbeidsgruppe: Petter, Solfrid, Ida, Caroline og Anja Disa..  
 
• Kan vi involvere skoleledelse? Kan skolen stille seg bak 

en anbefaling fra FAU?  
• Undersøke hvordan Skjold skole har gått frem. 
• Undersøke mer hvordan Ulsmåg innførte retningslingen 

på 2-4.trinn. 
• Google forms spørreundersøkelse?  
• Ferdigstille retningslinjer før sommeren, slik at de kan 

innføres i 1. Klasse. 
• Kan dette være et tema for foreldremøter vår?  

46-24/25 Eventuelt - Sak om bursdager 
ved Olav 

Gjennomgang av FAU sin retningslinje om 
bursdagsinvitasjoner og felles-gave: 
 
BURSDAGSFEIRING 
• Det er et behov å presisere hvem som skal inviteres. Det 

er ulik organisering angående 
romgrupper/klassekontakgrupper/evt egne 
burdagsgrupper på de ulike trinnene. Det er behov for at 
trinnkontakter er tydelig på hvilken gruppe man skal 
forholde seg til. Det bør også stå i retningslinjen at man 
kan invitere ett kjønn/begge kjønn fra hele trinnet, dette 
føres på i retningslinjen.  

• Det blir ellers meldt om positive erfaringer med 
retningslinjen fra de ulike trinnene.   

  
GAVE 
• Innmelder har mottatt flere innspill angående innføring av 

praksis med felles-gave. Uheldig prosess i forbindelse 
med innføring 2023. Barnas stemmer ble ikke hørt.  

• Det er ikke mottatt andre negative innspill på praksis med 
felles-gave. Ordningen er godt etablert og lik de fleste 
skoler rundt oss. Videre er det bra både bra for miljøet og 
for økonomien. Flere positive erfaringer fra alle trinn.  

• Det er noe ulikt hvordan felles-gaven praktiseres i 
bursdagene, samt det meldes om mindre gavefokus fra 

 

https://www.barnevakten.no/sammen-om-skjermregler/
https://foreldreutvalgene.no/fug/sitter-du-i-fau-da-kan-du-finne-tips-her/
https://foreldreutvalgene.no/fug/sitter-du-i-fau-da-kan-du-finne-tips-her/
https://faukviltorp.no/t/digitale-veiledere/88
https://www.barnevakten.no/aldersgrense-for-telefoner-i-frankrike/
https://www.barnevakten.no/aldersgrense-for-telefoner-i-frankrike/


barna i bursdagene etter innføring av felles-gave. Andre 
skoler har valgt å droppe gaver helt. En ønsker å 
videreføre bursdagskort, da det er positive 
tilbakemeldinger om dette. Kort kan lages eller kjøpes. 
Det stemmes over evt. endring om fellesgave ved neste 
møte.  
 

 
ANNET 
● Irene Towsen: Behov for å formalisere hvem som skal ha 

ansvar for Natteravn videre. Dette blir fulgt opp i 
revidering i skriv om FAU-mandat. 

● Leder skal sende ut reviderte FAU mandat og 
retningslinjer for trinnkontakter. Sees på neste møte. 

● Kan FAU referatet eller link til referat sendes ut på 
Vigilo? Legge ut lenke til referatet i trinngruppene?. 
Følges opp.  

 

 Møtedatoer og 
avslutning 

 Neste møte : 01.04.25 

 
 
 
VEDLEGG 1: Tekstforlag til retningslinger for trinnsider på facebook: 
 

Hei og velkommen til Facebook-siden for X. trinn. Dette er en side for foreldre og 
foresatte for å få kontakt med andre foreldre, dele informasjon f. eks. om klassetreff, 
avslutninger, felles aktiviteter, bursdagsinvitasjoner etc. og ta opp generelle temaer 
som omhandler alle barna. Det er viktig at denne siden ikke erstatter Vigilo og 
ranselpost siden det kan være foreldre/foresatte som ikke er medlemmer av gruppen. 
Vi må alle ta et ansvar for å sikre at alle får nødvendig informasjon. 
 
Husk at dette ikke er en side for å ta opp uheldige hendelser som gjelder 
enkeltelever, lærere, mv. Slike hendelser må tas med skolen og/eller direkte med 
aktuelle foreldre/foresatte. Husk at våre barn også har rett på personvern; vi legger 
derfor ikke ut bilder av egne eller andres barn, og utleverer heller ikke sensitive 
opplysninger om dem på denne siden.  
 
Klassekontaktene vil ha ansvar for å administrere denne siden, og innlegg i strid med 
retningslinjene vil fjernes. Vi har et felles ansvar for klassemiljøet og læringsmiljøet 
for våre barn. 

 
 
 

 


